

DRAFT RESOLUTION

PROJET DE RÉSOLUTION

RE: Thrive Properties
54, 56, 58, 60, & 62 Sarahs Lane
Change in Terms & Conditions

OBJET : Thrive Properties
54, 56, 58, 60, & 62allée Sarahs
Modification des conditions

MOVED BY _____

PROPOSITION _____

SECONDED BY _____

APPUYÉE PAR _____

WHEREAS, at the meeting of December 13, 2021, Council received a report of the Planning Advisory Committee recommending that the amended terms and conditions set out in Schedule “A” and pertaining to By-law No. Z-2.462 adopted by City Council May 9, 2005 and amended on January 8, 2007 and imposed on properties located at 54, 56, 58, 60, and 62 Sarahs Lane be amended by repealing terms and conditions (a) and (c) and replacing them with new terms and conditions (a) and (c), in order to permit a new site plan; as set out in “Schedule B”.

ATTENDU QUE pendant la séance du 13 décembre 2021, le conseil a adopté une recommandation du Comité consultatif d’urbanisme recommandant que les conditions modifiées énoncées à l’annexe « A » et se rapportant à l’arrêté n° Z-2.462, adoptées par le conseil lors de la séance et des conditions du 9 mai 2005, et modifié le 8 janvier 2007 et s’appliquant aux terrains situés aux 54, 56, 58, 60, and 62 allée Sarahs, soient modifiées par l’abrogation de la conditions a) et c) soient remplacées par les nouvelles conditions a) et c) afin de permettre un nouveau plan du site ; comme indiqué à « l’annexe B »

AND WHEREAS the requirements of subsection 59(3) and Section 111 of the *Community Planning Act* have been fulfilled with respect to the change in terms and conditions;

ET ATTENDU QUE les exigences du paragraphe 59(3) et de l'article 111 de la *Loi sur l'urbanisme* ont été satisfaites relativement à la modification des conditions.

BE IT RESOLVED that Council hereby adopts the proposed amendment to the terms and conditions imposed on properties located at 54, 56, 58, 60, and 62 Sarahs Lane, as set out above.

IL EST RÉSOLU, par les présentes, que le conseil adopte la modification proposée des conditions s'appliquant aux terrains situés au 54, 56, 58, 60, and 62 allée Sarahs, conformément aux paragraphes ci-dessus.